
               
 

NOTULEN GMR - 16 december 2024 

Aanwezig: Mariska, Mark, Inge, Angela, Yvonne, Joep, Tanja, Hendrika (secretaris), Jeroen 

(stafbureau), Gea (stafbureau), Cisca (stafbureau) 
 

Afwezig (mk): -  

 

 Agendapunt 

 

Actie 

 Opening, vaststellen agenda 

De vergadering wordt om 19.33 geopend. 

Aanpassing in de agenda: Jeroen en Gea 

schuiven om 20.10 aan. Cisca schuift om 20.30 

aan. 

 

 Vaststellen notulen 

 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

 Huishoudelijk reglement 
 

Het reglement wordt erbij gezocht en wordt de 

volgende vergadering opnieuw vastgesteld, 

samen met de statuten. 

 

Secretaris agendeert 

voor de volgende 

vergadering. 

 Rooster van aftreden 
 

Het rooster van aftreden wordt aangepast en 

opnieuw vastgesteld. Daarnaast wordt de 

kandidaatstelling van de secretaris Hendrika de 

Vries in de functies van lid personeelsgeleding 

(cluster grote scholen) besproken. Er waren 

geen andere kandidaatstellingen. De GMR heeft 

unaniem ingestemd met de kandidaatstelling van 

Hendrika, die zodoende naast de functie van 

secretaris ook lid van de GMR zal zijn. 

 

 Wat verder ter tafel komt  



Vandaag 16-12 is bericht naar personeel en 

ouders uitgegaan over het verkennen van de 

mogelijke samenwerking. 

Bij de voorzitter is een signaal binnengekomen 

dat de communicatie die is uitgegaan niet helder 

is overgekomen, doordat er vragen waren wie of 

wat Stichting Baasis is. Daarnaast lijkt de huidige 

communicatie te suggereren dat er momenteel al 

sprake van samenwerking is. 

Vanuit de oudergeleding wordt teruggegeven dat 

de communicatie voor ouders wel heel summier 

is en veel vragen oproept. 

Er is op het laatste moment een nieuwe versie 

binnengekomen van de attentieregeling. Deze 

wordt beoordeeld en de GMR stemt met de 

nieuwe regeling in. 

 Vanaf hier directeur-bestuurder erbij voor 

toelichting 

 

 Ingekomen stukken 

Begroting (Gea komt toelichten, vragen 

vooraf per mail naar secretaris) 
De begroting bestaat uit een begroting die door 

de scholen zelf wordt gemaakt. Daarnaast een 

begroting op bovenschools niveau voor de 

personele en huisvestingslasten (energie, water, 

etc.) Het aantal leerlingen is mooi stabiel. Het 

fte's neemt wel af; dit komt door de NPO-gelden 

die opraken.  

Een vraag vanuit de GMR over de personele 

lasten kan door Gea ter plekke worden 

beantwoord. 

Vanuit de GMR komt een compliment dat de 

begroting goed is toegespitst op het beleid. 

Presentatie Cisca: fiets leasen, kies je 

coaching en attentieregeling (ter 

kennisgeving) 

Fiets leasen (Cisca): 
Dit is ter kennisgeving voor de GMR. Via het 

leaseplan wordt de fiets geen eigendom, zoals 

bij het fietsplan, maar wordt voor drie jaar een 

bedrag in rekening gebracht voor gebruik, 

onderhoud, pechhulp en verzekering van de 

fiets. Binnen een online portal kan de werknemer 

een fiets kiezen en het contract afsluiten. Het 

streven is dat de regeling per januari 2025 

 

 

 



ingaat. Wie opteert voor de fietsleaseregeling, 

verliest het recht op reiskostenvergoeding. Dit is 

een fiscale regeling die wettelijk is vastgesteld. 

Attentieregeling (Cisca): 
De regeling is aangepast vanwege de 

achterhaalde bedragen (al lang niet 

geïndexeerd) en om te verduidelijken wat vanuit 

het stafbureau wordt gedaan en wat vanuit de 

scholen zelf. 
Het stukje over ziekenhuisopname van 

personeel wordt uit het stuk verwijderd omdat die 

al wordt omvat onder het punt bij langdurige 

ziekte. 

Kies je coaching (Cisca): 
Hier wordt goed gebruik van gemaakt. Na 1,5 

maand was het budget echter op. Er zal dus 

naar gekeken moeten worden welk budget hier 

jaarlijks voor vrijgemaakt kan worden. Het is 

balans opmaken tussen de kosten en de waarde 

voor de stichting die het heeft doordat 

werknemers gezond en vitaal blijven door de 

coaching. 

Verkenning samenwerking Baasis (Jeroen): 

input van de GMR op de stukken 
Een half uur na het uitgaan van de communicatie 

vandaag had Jeroen het DVHN al aan de 

telefoon. Jeroen heeft aangegeven richting de 

pers te hopen dat er tegen de zomer meer te 

melden valt.  

Jeroen geeft aan de informatie die vandaag is 

uitgegaan bewust summier te hebben gehouden. 

Vanaf januari zal verdere informatie volgen, 

onder meer via de website van Stichting PrimAH. 

Op deze manier kan het werk van de 

onderzoeksgroep worden meegenomen in de 

toekomstige communicatie. Jeroen wil 

voorkomen dat er op enige manier sprake kan 

zijn van subjectiviteit of vooringenomenheid.  

De GMR wil het stafbureau meegeven in de 

toekomstige communicatie mee te nemen wie 

Stichting Baasis eigenlijk is en op welke manier 

er nu al wordt samengewerkt (de bewoording 

“intensievere samenwerking” impliceert immers 

dat er al sprake van enige vorm van 

samenwerking is. Dat is natuurlijk ook zo (Gea 

ondersteunt bijvoorbeeld bij Baasis, maar dit is 



onder ouders en teamleden niet algemeen 

bekend). 

Jeroen vraagt de GMR na te denken over de rol 

die zij wil spelen in dit proces? Doet de GMR dit 

van nabij of juist van iets meer afstand. Deze 

beslissing ligt bij de GMR zelf. De volgende 

vergadering zal alle nieuwe informatie verzameld 

worden en de GMR zal op basis daarvan 

besluiten hoe verder te gaan. In ieder geval zal 

intussen via de voorzitters van de beide GMR’en 

brug tussen beide stichtingen worden geslagen. 

Terugkoppeling Bestuurlijke visitatie  
Het rapport is intussen met de GMR gedeeld. 

Jeroen is erg blij met de uitkomsten van het 

rapport. Daarnaast zijn er ook punten uit 

voortgekomen die Jeroen de komende tijd wil 

gaan oppakken. 

De GMR is blij met het punt uit het rapport 

waarin expliciet wordt benoemd dat de GMR met 

de nieuwsbrief erg open en transparant is. 

 Mededelingen directeur-bestuurder 

Terugblik opening Kameleon 
Jeroen kijkt terug op een zeer geslaagde en 

mooie opening die enorm goed werd bezocht. 

De betrokkenheid vanuit het dorp bij de school 

was groot.  

Nieuwbouw scholen 
PWA: nieuwbouw vertraagd. Eerst moeten de 

uitkomsten van een onderzoek worden 

afgewacht. 

Wegens ruimte tekort zal naar alle 

waarschijnlijkheid nieuwbouw in Gasselte (De 

Dobbe komen). De gemeente is de 

mogelijkheden momenteel aan het onderzoeken. 

Daarin zal de verbinding worden gezocht met het 

dorpshuis, dat momenteel aan de school vast 

ligt. Jeroen hoopt hier begin volgend jaar een 

nieuwe stap in te kunnen maken. 

 

 

 

 

 

 Rondvraag 
Geen. 

 



 Sluiting 
De vergadering wordt om 21.40 uur gesloten. 

 

. 

 


